



مدرسة الطموح ثنائية اللغة ASPIRE BILINGUAL SCHOOL



From the Principal's Desk

April 2023

In keeping with the theme of our last two newsletters, we are discussing the merits of the learning skills that appear on the student report card.

Self-regulation is the ability to understand and manage your behaviour and your reactions to your feelings and things that happen around you. It means that you are able to recognize and manage strong emotions such as anger, frustration and excitement in socially acceptable ways. To do so, it is important to first be able to identify these emotions, isolate triggers that set them off and have a strategy to help you regulate yourself or deescalate the situation. Some strategies include using your words to express your feelings, walking away from a situation, using self-talk to calm yourself, engaging in a physical activity or finding a quiet space to reflect. You can also set goals and keep performance charts to see your progress.

Being self-regulated is important for school-aged children for many reasons. It enables them to sit and listen in class without being distracted or causing disturbances for other learners. Behaving in socially acceptable ways ensures that students can make and keep friendships, share toys and equipment and take turns. It can also help them to share their feelings by identifying and discussing the problem and not resorting to blaming or name-calling. Children become more independent when they can make good decisions based on sound practice and not from emotional distress.

At ABSK we are monitoring behaviour and providing strategies to curb negative impulses and help make good choices. Using behavioural charts, teaching self-talk, providing positive reinforcement, and working with parents are just some of the ways we are supporting our young learners. Self-regulated classrooms and outdoor spaces ensure that every student can learn and grow in a safe, nurturing and positive learning environment.

Ms. Charmaine



Updates

Installment Fees

Installment fees are beginning to pile up. Please clear any outstanding fees as soon as possible. We thank you in advance for your prompt attention to this request and to those families who have completed their installments.

Registration

As previously stated, we are now accepting students for PreK to grade 5 for the next academic school year. Do pass along our details to your friends, family, and colleagues.

Reregistration

Forms were sent home for reregistration. As we are limiting the number of seats this year, it is important to reserve your child's seat as soon as possible. Please complete the form and return it to your child's teacher at your earliest convenience.

Ramadan

During the month of Ramadan, all students are expected to arrive by 9am and dismiss at 1pm. Please do your best to adhere to these timelines as this is a critical learning quarter for your children.

Swimming Classes

Classes will resume in the month of May. We will keep you posted.

Reading Week

This weekly event will begin immediately following the EID break. We are looking for parents to act as guest readers and the text can be in English or in Arabic. We will also be hosting a book fair. More information will be forthcoming as we get closer to the date.



Quarter Three Report Cards

Quarter 3 report cards will be sent home on Thursday, April 6th, not the 3rd as printed in the calendar. We do not have a scheduled parent-teacher conference but do contact your child's teacher if you have any issues/concerns.

DAS Cares

The DAS community of schools is hosting a charitable drive to provide sundry items, school supplies and food offerings to people in our community who are in need. A memo was sent earlier in the week outlining suggested items to donate. Our collection will start April 2nd and run to April 13th.



Upcoming Events:

- Mar. 19 - Start of Quarter 4
- Apr. 2 - School Resumes 9:00AM (Mid-Semester Break Mar. 24-31)
- Apr. 6- Quarter 3 Reports Sent Home
- Apr. 21-24 - EID Al-Fitr
- Apr. 25-May.1 - Reading Week



Celebrating Talent

Be sure to check out our Instagram page for our latest pics and videos!



مدرسة الطموح ثنائية اللغة

ASPIRE BILINGUAL SCHOOL

أبريل 2023

من مكتب المدير



تماشياً مع موضوع آخر نشرتين، نناقش مزايا مهارات التعلم التي تسجل في بطاقة تقرير الطالب. التنظيم الذاتي هو القدرة على فهم وإدارة سلوكك وردود أفعالك تجاه مشاعرك والأشياء التي تحدث من حولك. هذا يعني أنك قادر على التعرف على المشاعر القوية وإدارتها مثل الغضب والإحباط والإثارة بطرق مقبولة اجتماعياً. للقيام بذلك، من المهم أن تكون قادراً أولاً على تحديد هذه المشاعر، وعزل المحفزات التي تثيرها، وأن يكون لديك استراتيجيات لمساعدتك على تهديب نفسك أو تخفيف حدة الموقف. تتضمن بعض الاستراتيجيات استخدام كلماتك للتعبير عن مشاعرك، أو الابتعاد عن موقف ما، أو استخدام الحديث مع النفس لتهدئة نفسك، أو الانخراط في نشاط بدني أو إيجاد مكان هادئ للتفكير فيه. يمكنك أيضاً تحديد الأهداف والاحتفاظ بمخططات الأداء لمعرفة مدى تقدمك. يعد التنظيم الذاتي أمراً مهماً للأطفال في سن المدرسة لأسباب عديدة. تمكنهم من الجلوس والاستماع في الفصل دون تشتيت الانتباه أو التسبب في إزعاج الطلاب الآخرين. يضمن التصرف بطرق مقبولة اجتماعياً أن يتمكن الطلاب من تكوين صداقات والحفاظ عليها ومشاركة الألعاب والأدوات وتعلم التناوب. يمكن أن يساعدهم أيضاً على مشاركة مشاعرهم من خلال تحديد المشكلة ومناقشتها وعدم اللجوء إلى اللوم أو الشتائم. يصبح الأطفال أكثر استقلالية عندما يتمكنون من اتخاذ قرارات جيدة بناءً على الممارسة السليمة وليس من الأذى النفسي.

في مدرسة الطموح ثنائية اللغة، نراقب السلوك ونقدم استراتيجيات لكبح الدوافع السلبية والمساعدة في اتخاذ خيارات جيدة. إن استخدام المخططات السلوكية، وتعليم التهديب الذاتي، وتقديم التعزيز الإيجابي، والعمل مع أولياء الأمور ليست سوى بعض الطرق التي ندعم بها الطلاب الصغار. تضمن الفصول الدراسية والمساحات الخارجية ذاتية التنظيم أن كل طالب يمكنه التعلم والنمو في بيئة تعليمية آمنة ومراعية وإيجابية.

الأستاذة شارمين



مدرسة الطموح ثنائية اللغة

ASPIRE BILINGUAL SCHOOL



تحديث

دفع الرسوم

بدأت الرسوم في التراكم. يرجى دفع الرسوم المستحقة في أقرب وقت ممكن. نشكركم مقدماً على اهتمامكم السريع بهذا الطلب كذلك نشكر العائلات التي دفعت الرسوم كاملة.

التسجيل

كما ذكرنا سابقاً، تم فتح القبول للعام الدراسي القادم من صف الحضانة حتى الصف الخامس. نرجو منكم إبلاغ أصدقائكم وعائلاتكم.

إعادة التسجيل

تم إرسال النماذج إعادة التسجيل إليكم. نظراً لمحدودية المقاعد هذا العام. يرجى منكم إكمال النموذج وإعادته إلى معلمة طفلك في أقرب وقت يناسبك.

رمضان

خلال شهر رمضان، من المتوقع أن يصل جميع الطلاب بحلول الساعة 9 صباحاً ونهاية اليوم الدراسي سيكون الخروج في الساعة 1 ظهراً. نرجوا منكم بذل قصارى جهدكم للالتزام بهذه المواعيد لأن هذا الربع سيكون مهم جداً لأبنائكم.

فصول السباحة

سوف تستأنف دروس السباحة في شهر مايو. سوف نبغيتكم على إطلاع.

أسبوع القراءة

سيبدأ هذا الحدث الأسبوعي مباشرة بعد عطلة العيد. نحن نبحث عن بعض أولياء الأمور ليكونوا قراء ضيوف ويمكن أن يكون النص باللغة الإنجليزية أو العربية. سنستضيف أيضاً معرضاً للكتاب. سيتم توفير المزيد من المعلومات مع اقترابنا من التاريخ.

شهادات الربع الثالث

سيتم إرسال شهادات الربع الثالث إلى المنزل يوم الخميس الموافق 6 أبريل، وليس الثالث من أبريل كما هو موضح في التقويم. ليس لدينا اجتماع أولياء أمور هذا الربع ولكم يمكنك الاتصال بمعلم أبنك إذا كانت لديك أية ملاحظات.

دار السلام تهتم

تستضيف مجموعة مدارس دار السلام حملة خيرية لتوفير عناصر متنوعة ومستلزمات مدرسية وأطعمة للأشخاص المحتاجين في مجتمعنا. تم إرسال رسالة في وقت سابق من الأسبوع تحدد المواد المقترحة للتبرع بها. ستبدأ مجموعتنا بإستقبال التبرعات من 2 أبريل وتستمر حتى 13 أبريل.



مدرسة الطموح ثنائية اللغة

ASPIRE BILINGUAL SCHOOL

الأحداث القادمة



مارس 19 – بداية الربع الرابع

أبريل 2 – بدء الدوام المدرسي 9:00 صباحاً

أبريل 6 – شهادات الربع الثالث

أبريل 21 - 24 – عيد الفطر

أبريل 25- مايو 1 – أسبوع القراءة



الاحتفال بالموهبة

تأكد من مراجعة صفحة الأنستغرام الخاصة بنا
للحصول على أحدث الصور ومقاطع
الفيديو الخاصة بنا!